
RM.0002.7.2.2014                       
PROTOKÓŁ Nr 2/2014

z I Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 22 grudnia 2014 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  12.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 
– w posiedzeniu  uczestniczyło  15  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),
– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;
– Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  przedstawił  Radnym  porządek  obrad.  Za  jego  przyjęciem

opowiedziało się 15 radnych; 
– protokóły z  dwóch poprzednich  sesji  (sesji  Nr XXXV RM VI kadencji,  sesji  Nr I RM VII

kadencji) zostały przyjęte jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za ich przyjęciem, głosów
przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza II sesji powołany został Radny, Pan Jan Bladowski.
– Dzieci ze Szkoły Życia z Radziejowa, Przedszkola Samorządowego w Piotrkowie Kujawskim

oraz  Świetlicy  Opiekuńczo  –  Wychowawczej  w  Piotrkowie  Kujawskim  wraz  z  opiekunami
złożyli  wszystkim  zgromadzonym  życzenia  świąteczno  –  noworoczne.  Dzieci  wręczyły
wszystkim  upominki  wykonane  własnoręcznie.  Dzieci  ze  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno
Wychowawczego poinformowały, że pieniądze zebrane za upominki przeznaczą na wycieczkę.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski  omówił swoje działania

między sesjami. Powiedział m.in., że: odbyło się spotkania z pracownikami Urzędu Miasta i Gminy

oraz  jednostek  podległych,  mające  na  celu  ustalenie  trybu  współpracy;  odbyły  się  spotkania

wigilijne w jednostkach; w każdy wtorek Burmistrz przyjmował interesantów; uczestniczył 

w spotkaniu  osób biorących udział  w programie  „Aktywni na start”;  uczestniczył  w imprezach

sportowych;  uczestniczył  w  spotkaniach  związanych  z  przyszłymi  działaniami  inwestycyjnymi.

Podczas jednego ze spotkań Marszałek Województwa zapewnił, że będą dostępne na infrastrukturę

dróg oraz przedszkola. Możliwy będzie także kredyt na termomodernizację szkoły, na 3 %, w 30 %

umażalny; Burmistrz brał udział w spotkaniu z przedstawicielami kopalni. Prawdopodobne jest, 

że kopalnia zbuduje studnię głębinową na obrzeżach naszej gminy; brał udział w spotkaniu 

w sprawie ZIT oraz spotkaniu z kierownikiem PUP na temat planów dotyczących 2015 roku oraz 

w spotkaniu z zarządami niektórych firm z terenu gminy, na którym złożył propozycję zatrudniania

w tych formach osób z naszego terenu – tych młodych oraz w wieku powyżej 50 lat, w zamian za co

UMiG  będzie  świadczył  tym  firmom  pomoc  prawną;  uczestniczył  w  spotkaniu  z  Radnymi

dotyczącym kształtu  budżetu  na 2015 rok;  podpisał  porozumienie  w sprawie  wykupu spornych

gruntów w miejscowości Przewóz.
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 Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska poinformowała o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in.,

że:  uczestniczyła  w  wielu  spotkaniach  wigilijnych  w  jednostkach  podległych  i  nie  tylko,

uczestniczyła  w  konkursie  szopek  bożonarodzeniowych  zorganizowanym  przez  M-GOKSiR,

uczestniczyła w spotkaniu. Pani Przewodnicząca podziękowała za wszystkie zaproszenia 

i przeprosiła, że nie mogła uczestniczyć we wszystkich spotkaniach. Powiedziała także, 

że uczestniczyła w spotkaniu z przedstawicielami kopalni oraz w spotkaniu mikołajkowym 

w świetlicy w Zborowcu.

Ad. 8 a-h

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr II/10/2014 w sprawie wyznaczenia dodat-

kowych przedstawicieli Gminy Piotrków Kujawski do Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że Gmina Piotrków Kujawski jest członkiem Związku Gmin 

Zlewni Jeziora Gopło, do którego delegatem, z urzędu jest Burmistrz, a dodatkowo Rada Miejska 

wyznacza dwóch delegatów ze swego grona do tego związku.

Radni zaproponowali jako delegatów Krzysztofa Mirosława Żaka oraz Jana Lecha Bladowskiego.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/10/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr II/11/2014 w sprawie zatwierdzenia pla-

nów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2015 rok. Dodała, że zostały one 

opracowane przez poszczególne komisje Rady Miejskiej na odrębnych posiedzeniach.

- Pan Krzysztof Żak poprosił o zmianę zapisu pkt 2 w planie pracy Komisji Rozwoju Gospodarcze-

go i Finansów poprzez dopisanie słów „wspólnie z Komisją Rewizyjną” oraz pkt 3 poprzez skreśle-

nie słowa „Rewizyjną” i dopisanie słów „Rolnictwa i Ochrony Środowiska”. Wyjaśnił, że w takiej 

treści były ustalone na posiedzeniu komisji te punkty.

- Pan Arkadiusz Rybak poprosił o usunięcie punktu treści punktu 1 z planu pracy Komisji Statuto-

wej.

- Pani Halina Wawrzyniak poprosiła o usunięcie treści punktu II.1 z planu pracy Komisji Rewizyj-

nej. 

Propozycje Radnych zostały zaakceptowane przez pozostałą część Rady Miejskiej. 

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/11/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr II/12/2014 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narko-

manii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2015 rok.
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- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że co roku przyjmuje się Gminny Program Profilaktyki i Rozwią-

zywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok kolejny. 

Na rok 2015 przewiduje się 130 tys. zł na realizację tego programu. W harmonogramie zawarto po-

szczególne działania profilaktyczne, w tym wynagrodzenia oraz wydatki założone na te działania. 

W programie ujęto diagnozę sporządzoną na podstawie danych z jednostek wykonujących ten pro-

gram. Podjęcie tej uchwały poprzedza uchwalenie budżetu.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/12/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr II/13/2014 w sprawie wysokości diety dla 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej – sołtysa.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że podjęcie tej uchwały jest uzasadnione z uwagi na to aby wy-

datki były przejrzyste. Poprzednia uchwała na ten temat określała dietę sołtysa na poziomie 20 % 

minimalnego wynagrodzenia, które co roku wzrastało. Nowa propozycja to ustalenie diety kwoto-

wo, w wysokości 350 zł miesięcznie, w tym kształcie łatwiej jest określić założenia do budżetu.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał jak propozycja ta ma się do wynagrodzenia obowiązującego dotych-

czasowo?

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że do tej pory dieta sołtysa wynosiła 1008 zł na kwartał.

- Pan Arkadiusz Rybak złożył wniosek o zmianę kwoty 350 zł na miesiąc na kwotę 400 zł na mie-

siąc. Uznał, że kwota 1200 zł na kwartał nie jest zbyt wysoka i należy się sołtysom za ich odpowie-

dzialną pracę.

- Pan Sławomir Bogucki poprosił o przerwę na ustalenie możliwości budżetowych w kwestii zapro-

ponowanej przez Pana Rybaka.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że jeśli obecnie sprawia to jakieś trudności to Rada Miejska 

może wrócić do tego z początkiem kolejnego roku.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zostawia temat diet sołtysów rozwadze Radnych. Dodał, 

że można wrócić do tego tematu po rozliczeniu budżetu za 2014 rok i ustalić diety dla sołtysów 

z wyrównaniem.

- Pan Arkadiusz Rybak wycofał swój wniosek, ale poprosił o wrócenie do tego tematu na kolejnej 

sesji z początkiem kolejnego roku.

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy.

Wznowiono obrady po przerwie.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że pieniądze te zostaną uzupełnione po rozliczeniu budżetu za 

2014 rok, w ciągu roku 2015. Obecnie możemy wyznaczyć pieniądze na trzy kwartały. W roku 

2015 wydatki na ten cel zostaną zwiększone.
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- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy chodzi o 400 zł?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że tak.

14 radnych opowiedziało się za wprowadzeniem poprawki w projekcie uchwały Nr II/13/2014 

i zmianie kwoty 350 zł na kwotę 400 zł, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/12/2014 została

przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekty uchwał: Nr II/14/2014 zmieniającej uchwałę w spra-

wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2014-2025 oraz 

Nr II/15/2014 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski na rok 2014.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zmiany w w/w dwóch uchwałach są kosmetyczne, 

jak zwykle na koniec każdego roku.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w projektach uchwał Nr: II/14/2014 i II/15/2014. Powie-

działa m.in., że dochody wzrosły o 140 tys. zł z uwagi na dofinansowanie budowy dróg, ponadto 

weszły do budżetu dwie subwencje oświatowe w kwotach: 15 tys zł i 18 tys. zł oraz dofinansowanie

wyposażenia dla świetlic szkolnych i pomieszczeń do nauki dla dzieci sześcioletnich w kwocie 33 

tys. zł. Zwiększa się wydatki na spółkę wodną o kwotę 5 tys. zł oraz wyznacza się dotację na zakup 

opału dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi w kwocie 

3 tys. zł. Na koniec dodała, że wszelkie zmiany, o których powiedziała są wprowadzone do tabeli 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.

- Pan Krzysztof Żak poprosił o sprecyzowanie zwiększenia wydatków na spółkę wodną. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił: „ 2 grudnia 2014 r. Starosta Powiatu Radziejowskiego wydał de-

cyzję o naliczeniu opłaty za korzystanie z urządzeń spółki wodnej. Ta decyzja wpłynęła do Urzędu 

8 grudnia. Powiem szczerze, że z różnych przyczyn byłem zaskoczony tą decyzją, a przede wszyst-

kim wysokością i co do podmiotu zobowiązanego do ponoszenia opłaty. Nie wiem dlaczego ta de-

cyzja jest wydana i nie wiem na jakiej podstawie została naliczona wysokość opłaty. Podjąłem się 

zadania postawienia kontry tej decyzji, ale przede wszystkim, dla mnie, podmiot uprawniony to nie 

jest Urząd Miasta i Gminy, jak tutaj jest wskazane w decyzji Starosty, a co do wysokości opłaty nie 

odniosłem się, ale zadałem kłam ustaleniom co do podmiotu uprawnionego. Przede wszystkim zapi-

som ustawy – Prawo wodne, art. 171, z uwagi na to, że jeżeli korzystam z urządzeń będących wła-

snością spółki i zanieczyszczam te urządzenia, wtedy, na mocy decyzji Starosty można partycypo-

wać w kosztach ich utrzymania.” Powiedział, że podpisał się pod wnioskiem o uchylenie tej decyzji,

bo się z nią nie zgadza. Dodał, że spółka wodna była dotowana z budżetu gminy przez ostatnie 4 

lata, rocznie po 10 tys. zł. oraz, że uważa, że jako Urząd nie będziemy zobowiązani do pokrywania 
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tych kosztów. W razie konieczności ponoszenia tej opłaty w wysokości 5 tys. zł rocznie spółka 

wodna może np. nie otrzymać dotacji w wysokości 10 tys. zł.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie można pozwolić na to, żeby ktoś „prowadzał gminę za 

nos”. 

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/14/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/15/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy.

Wznowiono obrady po przerwie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekty uchwał: Nr II/16/2014 w sprawie Wieloletniej Pro-

gnozy Finansowej miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025 oraz Nr II/17/2014 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015. 

Radni przystąpili do omawiania w/w dwóch projektów uchwał.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że Rada spotkała się wcześniej aby omówić proponowany pro-

jekt budżetu. Jeśli chodzi o inwestycje zaplanowane na kolejny rok to powiedział, że radni doszli do

wniosku, iż nie można remontować i budować nowych dróg jeśli nie zostaną wymienione azbesty 

znajdujące się pod nimi.

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła trzy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy, 

które dotyczyły projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2015 rok, projektu Wielo-

letniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2025 oraz prognozy sfinansowania długu. Wszystkie 

opinie były pozytywne. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła założenia budżetu na 2015 rok. Po-

wiedziała m. in., że planuje się deficyt budżetowy w wysokości 3 mln zł, przewiduje się, 

że na koniec 2015 r. zadłużenie gminy sięgnie 6 mln zł. Jest to plan, który po korekcie i wykonaniu 

budżetu za 2014 rok w całości się zmieni. Wyjaśniła, że na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej 

ustalono autopoprawkę do budżetu na 2015 rok i zwiększono wydatki na kluby sportowe o kwotę 

10 tys. zł. Poinformowała ponadto, że w ul. Kolejowej wstrzymano budowę nawierzchni gdyż oka-

zało się, że trzeba wymienić tam rury azbestowe biegnące pod drogą, z uwagi na to proponuje się 

zdjąć 20 tys. zł z drogi Piotrków Kujawski – Tomisławice, aby zakończyć zadanie na ul. Kolejowej.

Przedłożono Radnym także zmianę dotyczącą niepoprawnie zapisanej daty w projekcie budżetu Za-

kładu Komunalnego na 2015 rok.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w projekcie budżetu na 2015 rok na inwestycje planuje się 

3.197.009,00 zł. Poinformował, że UMiG jest w trakcie rozmów z „kopalnią” dotyczących budowy 

ujęcia wody na obrzeżach naszej gminy. Jeśli „kopalnia” sfinansuje to zadanie wówczas UMiG bę-

dzie musiał sfinansować zadanie polegające na budowę urządzeń, które tę wodę odbiorą. Burmistrz 
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powiedział także, że myśli, iż 20 tys. zł wystarczy na wymianę rur azbestowych 

w ul. Kolejowej. Jeśli chodzi o utwardzenie drogi Połajewo – Złotowo to aktualnie ustalany jest 

stan prawny jednego z odcinków tej drogi. Wyznaczono 10 tys. zł na zakup działek gruntowych, 

które stanowią przedmiot sporu w miejscowości Przewóz. W kolejnym roku dojdą koszty sfinanso-

wania zamiany gruntów w Wąsewie. Planuje się wydatek w kwocie 28.500,00 zł na zakup urządzeń

z zakresu zadania Infostrada Pomorza i Kujaw. Planuje się także budowę przyłącza gazowego do 

Zespołu Szkół i Placówek w Piotrkowie Kujawskim, jeśli zrobione będzie docieplenie budynków to

możliwy jest na ten cel kredyt na 3 %, ze stopą zwrotu do 30 %. Planuje się przebudowę oczysz-

czalni ścieków oraz budowę dwóch chodników: w Palczewie oraz w Szewcach przy wsparciu za-

rządów dróg powiatowych i wojewódzkich.

- Opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na temat projektu budżetu Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski na 2015 rok odczytał przewodniczący komisji – Pan Andrzej Schmidt. 

Powiedział on: „Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim, działając w oparciu o § 5 uchwały Nr XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim z dnia 17 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej, po przeanalizowaniu dokumentacji przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski oraz wysłuchaniu na posiedzeniu w dniu 5 grudnia 2014 roku  ustnych 

wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pana Sławomira Henryka Boguckiego 

oraz Skarbnika Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pani Jolanty Zalesińskiej, uwzględniając 

sugestie, opinie i uwagi pozostałych, stałych Komisji Rady Miejskiej tj.: Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; Komisji Zdrowia i Porządku Publicznego; Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska; Komisji Statutowej oraz po uwzględnieniu autopoprawki do projektu 

budżetu na 2015 rok z dnia 05 grudnia 2014 r. opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2015 rok. Ponadto Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów proponuje wszelkie wolne środki powstałe w ciągu roku budżetowego 

rozdysponowywać po uzgodnieniu z Radą Miejską na: 1. Przebudowę drogi w miejscowości 

Szewce (wykonanie chodnika), 2. Przebudowę ul. Włocławskiej w Piotrkowie Kujawski 

(wykonanie chodnika), 3. Wykonanie projektów utwardzenia 3 dróg położonych na terenach 

wiejskich oraz 3 dróg położonych w mieście. 4. Wyznaczenie dodatkowych środków na 

doświetlenie ulic w miejscach newralgicznych (obok przystanków autobusowych oraz na 

skrzyżowaniach). Podpisy członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów: Przewodniczący

– Andrzej Schmidt, członek – Arkadiusz Krzysztof Włodarski, członek – Krzysztof Mirosław Żak” 

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/16/2014 została

przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr II/17/2014 została

przyjęta jednogłośnie.
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Ad. 9

- Pani Tomasz Jaroński złożył interpelację dotyczącą organizacji siłowni na terenie naszej gminy. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że myśli, iż z pomocom bonusów kontrahentów oraz Radnych

Rady Miejskiej w przyszłości jest to możliwe do wykonania.

- Pan Arkadiusz Rybak złożył interpelacje dotyczącą montażu lustra na skrzyżowaniu 

ul. Włocławskiej i ul. 1 Maja.

- Pan Jerzy Iglewski złożył  interpelacje o postawienie trzech znaków z nazwami miejscowości:

Józefowo, Krogulec, Suchaj.

- Pan Arkadiusz Rybak zaproponował, że dobrym miejscem na lokalizację siłowni, o której mówił

Pan Jaroński, będzie mała sala gimnastyczna obok hali widowiskowo – sportowej. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ma na siłownię pewien pomysł.

- Pani Joanna Karmowska złożyła interpelację o postawienie dwóch znaków kierujących od strony

Talarkowa i do miejscowości Przewóz.

-  Pani  Halina  Wawrzyniak  złożyła  interpelację  o  postawienie  znaku  z  nazwą  miejscowości

Jurkowo.

- Pan Piotr Dziubich złożył interpelację o ograniczenie prędkości do 50 km/h lub postawienia znaku

„teren zabudowany” na odcinku drogi od torów kolejowych w kierunku Palczewa.

-  Pan  Krystian  Betliński  poparł  przedmówcę  i  złożył  interpelację  o  tej  samej  treści.  Poprosił

również o wysłanie równiarki na drogi w kierunku Zborowca i Trojaczka oraz o obcięcie gałęzi 

z poboczy dróg gruntowych.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  zorganizuje  spotkanie  z  Zarzadem  Dróg  w  sprawie

przesunięcia znaku z ograniczeniem prędkości na drodze, o której wspomnieli: Pan Dziubich i Pan

Betliński.

- Pan Krystian Betliński poprosił o poinformowanie go o terminie spotkanie z Zarządem Dróg, gdyż

chciałby w nim uczestniczyć.

- Pan Arkadiusz Rybak złożył interpelację o postawienie lamp ulicznych na ul. Żytniej oraz w ciągu

budynków za OSP.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  pracownik  gminy otrzymał  polecenie  przeglądu  lamp

ulicznych  pod  kontem  zasadności  ich  lokalizacji,  które  w  razie  stwierdzenia  bezzasadności

lokalizacji mogą być usytuowane w innych miejscach.

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  zapytał  czy  zmieniła  się  sprawa  drogi  będącej  własnością  PKP,

biegnącej w kierunku Zborowca?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wybiera się z Panem Sekretarzem do Zarządu PKP 

w Gdańsku właśnie w tej sprawie.

- Pan Piotr Dziubich zapytał jak to się stało, że kiedyż zrobiono tam asfalt?
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w latach 70-tych droga ta była to ul. Dworcowa 

i zrobiono ja prawdopodobnie na zasadzie jakiegoś porozumienia. Obecnie stan jest taki, że PKP

zaproponowało gminie Piotrków Kujawski dzierżawę tej drogi za kwotę około 5 tys. zł na miesiąc 

i wówczas moglibyśmy ją wyremontować. W chwili obecnej nie jest możliwe jej remontowanie bo

nie jest to majątek gminy.

- Pan Marian Stramowski złożył interpelację o postawienie jednej lampy i utwardzenie drogi Huby

– Trojaczek – Wincentowo.

- Pan Sławomir Bogucki przypomniał o tym, że w roku 2015 będą wyznaczone drogi do budowy 

w ilości: trzy na wsiach i trzy w mieście. Nie będą to jednak drogi łączące jeden koniec wsi 

z drugim. 

Ad. 10

- Pani Joanna Karmowska odczytała pismo z prośbą o wsparcie finansowe dla rodzin ofiar pożaru 

w jednym z  polskich  ośrodków pomocy społecznej.  Powiedziała,  że  zbiórka  potrwa  do  końca

stycznia  2015  r.  a  pieniądze  można  wpłacać  do  pracownika  UMiG obsługującego Biuro  Rady

Miejskiej. 

-  Pan Jarosław Waszak  dodał,  że  z  końcem stycznia  zebrane  pieniądze  zostaną  przekazane  na

wskazane konto z tymi, które zostaną zebrane w innych jednostkach.

- Pani Iwona Bolewska podziękowała Pani Przewodniczącej za odczytanie pisma z prośbą 

o wsparcie, gdyż ona sama nie byłaby w stanie tego zrobić. Dodała, że uważa, iż taka tragedia może

stać się wszędzie.

-  Pan  Andrzej  Schmidt  powiedział,  że  wśród  mieszkańców  Piotrkowa  Kujawskiego  zaistniała

inicjatywa  chęci  poszerzenia  działalności  Stowarzyszenia  Rozwoju  Miasta  i  Gminy  Piotrków

Kujawski o Koło Miłośników Piotrkowa Kujawskigo. Powiedział, że oczekuje na wsparcie 

i „błogosławieństwo” w tej sprawie, zarówno władz świeckich, jak i duchowych. Poprosił osoby,

które mają coś co może wzbogacić działalność tego koła, do przekazania, chodzi również 

o informacje, to będzie to mile widziane. Na podstawie zgromadzonych informacji można będzie

stworzyć monografię. Zaprosił do zapisywania się do tego koła.

- Pan Piotr Dziubich zwątpił w sens pisania jakichkolwiek monografii z uwagi na to, że jest już

takowa, napisana przez dr-a Kołtuniaka.

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, że Pan Kołtuniak powiedział, że będzie pierwszą osobą, która

zapisze się do takiego koła z uwagi na to, że będzie się można czegoś dowiedzieć i coś jeszcze

dopowiedzieć.

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że w najbliższym czasie zostaną wytypowani rolnicy chętni

wziąć  udział  w  akcji  odśnieżania  i  zostaną  przydzielone  im  okręgi,  w  ramach  których  będą

wykonywali  prace.  W  tej  sprawie  odbędzie  się  niebawem  spotkanie  z  kierownikiem  zakładu
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komunalnego. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że kilka dni temu rolnicy otrzymali zapytania ofertowe, 

a  termin  spływu  odpowiedzi  na  ofert  jeszcze  nie  upłynął.  Ustalenia  w  tej  sprawie  będą

przedstawione  Radzie  Miejskiej.  Wybór  wykonawców  będzie  oparty  na  najniższych  stawkach.

Koordynator gminny będzie przeznaczał do pracy zaangażowane do odśnieżania pojazdy, w miarę

potrzeb.

- Pan Marian Stramowski poprosił o powiadomienie sołtysów o tym kto w danym rejonie został 

do tego celu wybrany.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że wielkość rejonów do odśnieżania jest zawarta w umowach.

Rejony będą ustalone po to aby pojazdy nie „robiły niepotrzebnych kilometrów”.

- Pan Mariusz Wojciechowski: „Nie wiem jak się ma ilość osób chętnych do zapotrzebowania, 

ale ja bym nie robił rejonów większych niż obszar jednego sołectwa.”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że najlepiej będzie gdy każdy wykonawca będzie wykonywał

odśnieżanie w najbliższym otoczeniu.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że 19 osób otrzymało zapytania ofertowe. Dodał, 

że zapłata będzie ustalona za roboczogodzinę a nie za dojazd.

- Pani Joanna Karmowska złożyła życzenia z okazji Świat Bożego Narodzenia oraz zbliżającego 

się 2015 roku wszystkim zebranym.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad II sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie II sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:53

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: .............................                                      

Przewodnicząca Rady Miejskiej ....................................
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